
Kan u uw ENERGIEFACTUUR nog betalen?
Sinds oktober 2021 zijn de energieprijzen exponentieel gestegen. Voor veel gezinnen 
komt de aangepaste voorschotfactuur hard aan. En wie de einddatum van zijn 
energiecontract ziet naderen, moet op zoek naar een nieuw contract. Hoe houden we 
onze energiefactuur betaalbaar?

Betaalbaar?
Volgens de Vlaamse Regulator van de 
Energie en Gasmarkt (VREG) zijn de 
variabele prijzen van onze elektriciteit 
sinds begin 2020 verdubbeld. De prijs van 
gas is zelfs verdrievoudigd! Een gezin met 
een normaal verbruik betaalde vroeger 
gemiddeld 2.000 euro per jaar aan ener-
gie. Nu kan dat oplopen tot 5.300 euro. 
Veel mensen maken zich zorgen over de 
betaalbaarheid van hun energie.

Veel vragen
Europa en de huidige regering dwingen 
ons om een hybride of elektrische wagen 
aan te kopen. Anderzijds zijn er (nog) 
niet voldoende laadpalen. Bovendien is 
elektriciteit door de stijgende prijzen niet 
bepaald een goedkope brandstof aan het 
worden. Er zijn de harde feiten, er zijn 
veel tegenstrijdigheden en we hebben veel 
vragen. Vragen waarop we niet meteen zelf 

het antwoord hebben.

Antwoorden én een brunch
Op 2 oktober organiseren we een brunch 
met als gastspreker energie-expert 
Bert Wollants. Bert zetelt in het parlement 
en werkt nauw samen met minister 
Zuhal Demir. Hij komt ons met plezier 
wegwijs maken in het ondertussen toch 
wel complexe doolhof van onze energie. 
Iedereen is welkom!

Beste inwoner van Hemiksem

Ik hoop dat u genoten heeft van een 
deugddoende vakantie en dat uw 
batterijen opgeladen zijn om er opnieuw 
in te vliegen. 

Ook N-VA Hemiksem vliegt er weer in. 
Er is werk aan de winkel. Veel Hemik-
semnaren ergeren zich en vragen ons 
waarom Hemiksem zo verloedert. We 
kunnen de verloedering niet ontkennen 
want we worden er elke dag mee 
geconfronteerd. Het onkruid stond de 
voorbije maanden wekenlang meters-
hoog. Kinderen konden niet meer buiten 
spelen en we konden nog amper met 
onze hond wandelen. Sporten was zo 
goed als onmogelijk. Wij kaartten dat al 
herhaaldelijk aan, maar er wordt weinig 
aan gedaan.

Volgens de meerderheid is er te weinig 
personeel om onze gemeente aangenaam 
en leefbaar te maken en te houden. 
Waarom zijn er dan geen vacatures? 
Waarom werden bekwame mensen 
ontslagen? Waarom worden er niet 
meer jobstudenten ingezet? 

Volgens de N-VA ligt het probleem 
elders: het is puur organisatorisch en 
beleidsmatig. Het huidige bestuur neemt 
zijn verantwoordelijkheid niet. Integen-
deel, het zorgt ervoor dat onze mooie 
gemeente zienderogen achteruitgaat. 
We moeten dringend ingrijpen. Denk 
daar aan bij de volgende verkiezingen in 
2024. Kies voor verandering!

Ik wens alle kinderen en jongeren een 
leerrijk nieuw schooljaar.

Veel leesplezier!

Peter Dutremez 
Voorzitter N-VA Hemiksem
Hemiksem@n-va.be

HERFSTBRUNCH MET ENERGIE-EXPERT BERT WOLLANTS

2 oktober vanaf 10.30 uur: heerlijk buffet met allerlei lekkernijen. 
Prijs: €20 voor N-VA-leden, €25 voor niet-leden, €10 voor kinderen tot 12 jaar. 
Inschrijven via hemiksem.n-va.be/inschrijving-voor-lentebrunch-met-bert-wollants-
op-2-oktober-2022 of met het inschrijfstrookje (bezorgen in de Bouwerijstraat 46 in 
Hemiksem). Uw inschrijving is pas defi nitief nadat wij het volledige bedrag ontvangen 
hebben op BE32 9733 4788 7302.

Naam:  ...............................................................................................................................................................................................................

Adres: ................................................................................................................................................................................................................

Aantal volwassenen en kinderen:  ...........................................................................................................................................

Telefoonnummer:  ...................................................................................................................................................................................

E-mailadres: ................................................................................................................................................................................................

Bent u lid van de N-VA?     Ja     Neen

hemiksem@n-va.be N-VA Hemiksemwww.n-va.be/hemiksem
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550 euro voor LoReA dankzij huisdierenbeurs en hondenwandeling 

N-VA Hemiksem organiseerde in het voorjaar een huisdierenbeurs en hondenwandeling 
in zaal Depot Deluxe. De opbrengst daarvan ging naar een goed doel. De ingezamelde 
550 euro werd overhandigd aan LoReA. Dat is een organisatie die zorgt voor de opvang 
en plaatsing van asielhonden. “Wij zijn heel blij met dat mooie bedrag. Daarmee kun-
nen we weer veel dieren helpen”, zegt Helena van LoReA.

Gemeenteraadslid Rita Goossens: “Op 10 juni 2023 organiseren wij dit event opnieuw 
op dezelfde locatie. De opbrengt daarvan gaat naar een ander goed doel ten voordele 
van dieren. Noteer het alvast in uw agenda.”

Vlaamse feestdag: Vlaamse vlaggen beloond met zonnecrème
Als u op 11 juli een Vlaamseleeuwenvlag liet wapperen en uw adres vooraf doorgaf, dan kreeg u 
van ons een tube zonnecrème met daarop de slogan: “Wrijf het er maar goed in, word niet rood!”.

Elk jaar opnieuw belonen we mensen die ‘het beest uithangen’ met een fijne attentie. 
Wilt u volgend jaar ook deelnemen? Word dan lid van de N-VA en krijg een gratis vlag.

Mail naar hemiksem@n-va.be of vul het formulier in op hemiksem.n-va.be/word-lid

Hing u op 11 juli de Vlaamse leeuw buiten? Dan werd 
u getrakteerd op een tube N-VA-zonnecrème.

ATV Vertellingen in Hemiksem
Onlangs was ATV te gast in onze gemeente. Met de ATV Vertellingen 
trakteerde ATV iedereen op een heerlijk glas bier en een voorstelling. 
Het plein voor het gemeentehuis zat bomvol. Stand-upcomedian 
Jeron Dewulf vertelde veel grappige anekdotes en kreeg het publiek 
helemaal op zijn hand. De N-VA was ook van de partij en genoot van 
een heerlijk avondje humor. We kijken er naar uit om de volgende 
editie in Hemiksem te verwelkomen. 

Het plein zat bomvol en Hemiksem 
genoot van een heerlijke avond.

De N-VA langs parcours 
Grote Prijs Rupske Lauwers
Op 11 september was de N-VA met een stand aanwezig 
op de jubileumeditie van de jaarlijkse wielerwedstrijd 
Grote Prijs Rupske Lauwers. De bezoekers van onze 
stand genoten van een heerlijk glas Vlaamsche Leeuw en 
van een lekkere versnapering terwijl ze de wielrenners 
aanmoedigden.

Bedankt aan iedereen die onze stand bezocht. 
We vonden het heel gezellig!

Het was gezellig 
aan onze stand 
langs het parcours 
van de Grote Prijs 
van Rupske 
Lauwers.

Groot zomerfeest N-VA in Mechelen 
Op 2 juli organiseerde de N-VA een groot feest voor al haar leden. In de Nekkerhal in 
Mechelen genoten we van een heerlijke avond met muziek, lekker eten en drinken. Het was – 
na de pandemie – hét moment om elkaar nog eens in levenden lijve in de armen te sluiten. Er 
waren tal van eetstandjes, een grote cocktailbar en een lounge om rustig bij te praten.

Feest u in januari graag mee? Word dan lid via hemiksem.n-va.be/word-lid

hemiksem@n-va.be
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Park Den Akker: ecologisch of verwaarloosd?
Was u onlangs in park Den Akker? Het park zou een ecologisch park worden met een intrinsieke natuur- en belevingswaarde. 
Maar het is helaas helemaal verwilderd. Enkele jaren geleden werden er jonge boompjes geplant. Die werden intussen 
overwoekerd door braambessenstruiken en andere gewassen, zoals de Japanse duizendknoop. Waarom investeert de gemeente 
in nieuwe bomen om ze op korte termijn te laten afsterven?

Moeilijke ondergrond?
Aan de vijver werden 1.500 nieuwe plantjes geplant. Negentig 
procent daarvan is alweer afgestorven. De vorige boompjes waren 
niet geschikt voor de plaatselijke ondergrond. De nieuwe planten 
waren dat wel. Hoe komt het dan dat ook die afsterven? De N-VA 
kaartte het probleem aan in de gemeenteraad. Heeft het misschien 
te maken met het feit dat het park zich op een vuilnisbelt situeert? 
De grond van het park is aan het verzakken en het vuilnis komt 
naar de oppervlakte. Dat werd al gemeld aan schepen Meyvis 
(Groen) maar die heeft geen intentie om het probleem aan te 
pakken. Is de definitie van ‘ecologisch’ voor het huidige bestuur 
gelijk aan ‘laat maar betijen’?

Actie!
Er verschenen meldingen op Facebook en de buurtbewoners 
schreven een brief aan de burgemeester. Gevolg: er werd 
eindelijk actie ondernomen. Dat is positief! Maar zoals het park 
er nu bij ligt, maakt ons ook niet blij. De N-VA volgt het op.

Wijkbezoeken
Vanaf oktober starten we met onze wijkbezoeken. De N-VA-stoel komt ook bij u in de buurt. Kom eens langs, neem 
plaats in onze stoel en bezorg ons uw opmerkingen, frustraties, ideeën, …  Wij bieden u met plezier een drankje en 
een versnapering aan. Houd onze Facebookpagina en onze website in de gaten voor de data!

Wat een ecologisch park moest worden, 
werd een verwaarloosd park. Tijd voor actie!

De N-VA werkt voor u in de gemeenteraad

Karina van Heirle
bestuurslid

Helke Verdick
bestuurslid

Rita Goossens
bestuurslid

Thierry Moeskops
bestuurslid

Mantelzorgpremie

Invoering van de opstap-pas 
voor het intergemeentelijk 
zwembad

Verzakkingen bij ondergrondse 
boringen Bredestraat

Verkeershinder en schade 
Europalaan

Jaarrapport van Politiezone 
Rupel

Eenrichtingsverkeer 
Steenbakkerijstraat

Jaarrekening en budgetten 
2021

Tekort aan tandartsen en 
huisartsen

Verlichting Assestraat

Wij stelden in het voorjaar in 
de gemeenteraad vragen over 
volgende onderwerpen:

www.n-va.be/hemiksem
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